



恒生強積金智選計劃(「智選計劃」)「主要計劃資料文件」將於2022 年 6 月 30日起刊發

2022年6月29日

作為智選計劃要約文件一部分的「主要計劃資料文件」將於2022 年 6 月30日起刊發。「主要計劃資料文件」為計劃成員提供有關智選計劃的主要計劃資料,並根據強制性公積金計劃管理局訂立的簡化和標準化格式而成。「主要計劃資料文件」使用分層方式:第一層提供強積金計劃的主要資料;第二層提供更詳盡的資訊(例如「強積金計劃說明書」),並透過電子方式(例如網頁連結及/或二維碼)了解有關強積金計劃資料。計劃成員只需一份文件即可獲得更多資料,並可選擇所需資料的詳細程度。「主要計劃資料文件」旨在讓計劃成員輕鬆閱覽所需文件或工具。

「主要計劃資料文件」連同強積金計劃說明書及致計劃參與者之通告已上載至恒生強積金網站。如欲了解更多詳情,請致電恒生強積金僱主專線 (852) 2288 6822或恒生強積金服務熱線 (852) 2213 2213。

Key Scheme Information Document of Hang Seng Mandatory Provident Fund – SuperTrust Plus (the 'SuperTrust Plus') will be available on 30 June 2022

29 June 2022

The Key Scheme Information Document (the 'KSID'), which forms part of the offering document of the SuperTrust Plus, will be available from 30 June 2022. The KSID helps to provide scheme members with key scheme information relating to the SuperTrust Plus in a simplified and standardized format prescribed by the Mandatory Provident Fund Schemes Authority. The KSID has adopted a "layered" disclosure approach, whereby key information of the MPF scheme would be disclosed in the KSID which serves as a first layer, and other documents which contain detailed information of the MPF scheme, such as "MPF scheme brochure", would be in the second layer and made available by electronic references (i.e. web link and/ or QR code) in the KSID. The scheme members will benefit from having one single document that bring them to more information and can choose the level of detail of information desired. The KSID is designed to be easy-to-read to direct scheme members to the necessary documents or tools.

The KSID (together with the MPF Scheme Brochure) and Notice to Scheme Participants are available on Hang Seng MPF website. For further information, please feel free to contact the Hang Seng MPF Employer Direct (852) 2288 6822 or Hang Seng MPF Service Hotline (852) 2213 2213.